
ZAUPAJO Ml IN ME IMAJO RADI
Letos zgodaj spomladi smo na OŠ

Ketteja in Murna dobili zobno am-
bulanto. Od tedaj je minilo toliko
časa. da smo se lahko povabili na po-
govor o delu v njej z zobno zdravnico
dr. Tanjo Leskošek- Denislič.

— Kdo vse obiskuje šolsko ambu-
lanto?

Šolsko a; j ' ir*o obiskujejo
učenci OŠ Ketieja ln Murna, Hrušica
in Karla Destovnika-Kajuha.

— Kakšne so vaše ugotovitve
glede zdravja njih zob?

Učenci 1. razreda imajo veliko
pokvarjenih prvih stalnih zob — še-
stic. To je zaskrbljujoče. Starši misli-
jo, da gre za mlečni zob in mu ne po-
svečajo dovolj pozornosti. S kolegi-
co, ki dela v zdravstvenem domu v
Mostah, sva se dogovorili, da popravi
in uredi zobe predšolskim otrokom.
To bo velika prednost, vendar žal to
še niso vsi zajeti otroci.

Zakon nas zadolžuje, da sistema-
tično pregledamo, popravimo in oz-
dravimo zobe otrok 1., 3., 5. in7. ra-
zreda. Predvsem je pomembno, da
zobe pozdravimo, sicer sistematični
pregled nima pomena. Prav to pa je
mnogo težje izvesti v šolski ambu-

lanti tega tipa. Sedaj so prišli na vrsto
tudi učenei ostalih razredov. Najprej
smo pozdravili zobe učencem 8. ra-
zrada, saj je to bila zadnja priložnost
za organizirano akcijo.

— Kakšne so prednosti šolske
ambulante?

Šolska ambulanta je vključena v
šolsko poslopje. eakalnica je prijetno
urejena in prilagojena otrokom. To
učinkuje vse prej kot zastrašujoče, ni
niti vonja po zdravilih. Poleg tega
učenci ne izgubljajo časa s potjo v
zdravstveni dom in s čakanjem, saj
popravim zobe kar med poukom a)i
po njem. Hkrati je prihranjen čas
staršem manjših otrok, saj jih starši
ne morejo puščati samih prek zelo
prometne Zaloške ceste. Tu imam
»paciente« stalno na očeh, lahko jih
tudi takoj pokličejo učitelji in ne
pride do izostankov. Zelo vesela
sem, da tako uspešno sodelujem s
pedagogi in da delo tako uspešno
teče.

— Kako so vas sprejeli učenci?
Učenci so naju s sestro sprejeli kot

članici šole. Do sedaj še ni bilo učen-
ca, ki bi se upiral in bi ne notel od-

preti ust. V glavnem mi vsi zaupajo in
me imajo radi.

V ambulanti delava z zobozdrav-
nico dr. Gojko»'ič-Hrastnikovo v
dnevnih izmenah. Obe sva zadovolj-
ni, da so skupna prizadevanja za am-
bulanto obrodila sad.

— Kaj bi si v bodoče še želeli?
Več, kot imam tu, bi si težko žele-

la. Želim pa, da bi vsi otroci imeli šol-
ske ambulante in da bi z zdravimi, le-
pimi zobmi stopili v samostojno živ-
Ijenjc.

— Naši zobni zdravnici hvala lepa
za sodelovanje pri pogovoru, ki ga je
zapisal MARKO PEČAUER


